
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 479 

 

На 13 февруари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на частичен избор. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК. 

  Докладва: Силвия Стойчева 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Йорданка 

   Ганчева, Цветанка Георгиева, Любомир Георгиев, 

   Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Силвия  

   Стойчева 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева 

5. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Цветанка Георгиева, Силвия  

   Стойчева, Любомир Георгиев, Ерхан Чаушев,  

   Красимир Ципов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 
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ОТСЪСТВАТ: Цветозар Томов, Елка Стоянова, Гергана 

Стоянова. 

Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Цветозар 

Томов, Гергана Стоянова и Елка Стоянова. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор с докладчик госпожа 

Матева. 

2. Проекти на решения относно промяна в състава на ОИК с 

докладчици госпожа Ганчева и госпожа Стойчева. 

3. Доклади по административни преписки с доклади на 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Солакова, Ганчева, Георгиева и 

колегата Любомир Георгиев. 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Матева. 

5. Искания за изплащане възнаграждения на общински 

избирателни комисии с докладчици госпожа Георгиева, госпожа 

Стойчева и господин Георгиев. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Ципов, добавям Ви в точка трета и точка пета. 

Други? Няма. 

Колеги, моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 
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Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Госпожо Матева, заповядайте в първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с мои инициали е проект на решение с проектен 

номер 3818, като документите са в отделна подпапка, наименувана 

„ОИК-Несебър“. 

Постъпило е в Централната избирателна комисия с вх. № 

МИ-15-163/09.02.2024 г. писмо от ОИК – Несебър, подписано от 

зам.-председател и секретар, с което се прави предложение до 

Централната избирателна комисия да бъде насрочен частичен избор, 

като се уведомява Централната избирателна комисия, че на 

основание чл. 42, ал. 5 от ЗМСМА ни се изпраща Решение № 

243/29.01.2024 г., с което предсрочно са прекратени пълномощията 

на Николай Илиев Пандазиев, кмет на кметство село Баня, община 

Несебър, област Бургас. 

Писмото е в оригинал, решението също е изпратено в 

оригинал, като има отбелязване с подпис на зам.-председател и 

секретар, че е влязло в сила. Очевидно, не е обжалвано решението на 

ОИК – Несебър.  

След извършена справка в ГД ГРАО, от която се 

удостоверява, че населението на село Баня отговаря на изискванията 

на Закона за административно и териториално деление – 

регистрираните жители по постоянен адрес са повече от 100, което 

означава, че трябва да бъдат произведени избори в това кметство. 

Съгласно изложеното и на посочените правни основания ви 

предлагам да вземем решение, с което да предложим на президента 

на републиката да насрочи частичен избор за кмет на кметство Баня, 

община Несебър, област Бургас. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2981-МИ/13.02.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме писмо 

до президента на републиката, с което да му изпратим документите, 

въз основа на които взехме това решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Госпожо Ганчева? 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, както се разбрахме на 

работно обсъждане преди заседанието, докладвам ви, че е постъпило 

предложение за промяна в състава на общинска избирателна 

комисия, но тъй като документите не са в оригинал, ще изчакаме до 

получаването им. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в папка с моите инициали 

може да се запознаете с проект на решение относно промени в 

състава на ОИК – Хасково. 
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Проектът е изготвен във връзка с постъпило искане от 

упълномощения представител на партия „Възраждане“, с което се 

предлага на мястото на Петя Караиванова, зам.-председател на 

Общинската избирателна комисия, да бъде назначена Милена 

Колева-Чакалова. Заявлението е постъпило с вх. № МИ-10-

06/07.02.2024 г.  

Приложени са всички изискуеми документи, поради което и 

въз основа на посочените в проекта на решения правни основания, 

предлагам Централната избирателна комисия да приеме решение, с 

което освобождава като член на ОИК – Хасково, Петя Георгиева 

Караиванова и анулира издаденото й удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Хасково, Милена Колева – 

Чакалова, като на назначения зам.-председател на Общинската 

избирателна комисия да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2982-МИ/12.02.2024 г. 

 

Преминаваме към точка трета: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, постъпило е писмо от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-00-34/09.02.2024 г. във връзка с 

договора за изваждане на акумулаторните батерии. Уведомяват ни, 

че поради здравословни причини някои от техните служители не са 

на работа и молят за допуск до склада на други двама техни 

служители. 
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В тази връзка моля за последващо одобрение на писмо до ГД 

„Жандармерия“, с което указахме да допуснат в склада двамата 

служители. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, докладвам ви още едно писмо от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-00-23-4/12.02.2024 г. отново във 

връзка с договора за изваждане на акумулаторните батерии. Молят 

да им бъде разрешено внасянето в склада на палети и хартиени 

противоплъзгащи разделители. Тези материали са им нужни за 

подреждането на извадените акумулаторни батерии. 

В тази връзка съм подготвил и предлагам да изпратим писмо 

до ГД „Жандармерия“, с което да разрешим внасянето в склада на 

посочените материали. Проектът на писмо е с проектен номер 9045. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“ с 

вх. № ЦИК-00-23-5/12.02.2024 г. С него ни уведомяват, че съгласно 

наши указания в писмо от 25 януари са създали необходимата 

организация за допускане в склада на „Карго-партнер“ на служители 

на „Карго-партнер“ и на „ЕнЕрДжи Сорс“ във връзка с извършване 
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на дейности по изваждане на акумулаторните батерии – докладвам 

го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви преписки с вх. № 

МИ-15-158-4 – преписката е от ОИК – Петрич; вх. № МИ-15-158-3 

от 7 февруари 2024 г. от ОИК – Провадия; вх. № МИ-15-158-

2/07.02.2024 г. от ОИК – Гълъбово; вх. № МИ-15-158-1 от ОИК – 

Перник и вх. № МИ-15-158 от ОИК – Севлиев, с което ни изпращат 

данните за регистрираните кандидати за кметове на кметства в 

новите избори на 10 март, тъй като не бяха въведени в системата – за 

сведение докладвам. 

Докладвам ви също така отговори на наши писма. С писмо – 

изх. № МИ-04-03-5/07.02.2024 г., изпратихме до ГД ГРАО за 

проверка списъка на регистрираните кандидати в новите избори. 

Отговорът е с вх. № МИ-04-03-6/09.02.2024 г., с който главния 

директор ни информира, че всички кандидати отговарят на 

изискванията на чл. 397, ал. 1 от Изборния кодекс и че един 

кандидат е с различно от посоченото ЕГН – с една цифра е грешката 

в ЕГН-то, последната цифра сме я подали грешно. Ще възложа на 

звено „Регистри“ да се обадят на съответната ОИК, за да установят 

къде е грешката. 

В тази връзка и във връзка с писмо – изх. № МИ-00-

13/07.02.2024 г. до „Информационно обслужване“ АД ни е върнат 

отговор с вх. № МИ-00-14/09.02.2024 г., с което ни информират, че 

17-те кандидати за кметове в новите избори отговарят на 

изискванията на Решение № 2640-МИ/18.09.2023 г. да бъдат 

избирани – всички тези доклади са за сведение. 

В тази връзка и с оглед обстоятелството, че днес в 17,00 ч. 

изтича срокът за регистрация на кандидати в частичните избори за 

кметове на кметства, които ще бъдат на 10 март, ви предлагам да 

гласуваме две писма: до „Информационно обслужване“ АД и до ГД 

ГРАО, с които писма утре, след като бъдат регистрирани всички 
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кандидати и след като бъде обобщена информацията в звено 

„Регистри“, да бъдат изпратени всички регистрирани кандидати за 

частичните избори за кметове на кметства на 10 март 2024 г. на ГД 

ГРАО и на „Информационно обслужване“ АД за проверка дали 

отговарят на изискванията съгласно Решение № 2460-МИ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви покана с вх. № 

ЦИК-12-6/08.02.2024 г., изпратена ни от Обществения съвет към 

ЦИК – от госпожа И.            Л., с която Централната избирателна 

комисия се кани на събитие, организирано от Обществения съвет 

към ЦИК, във връзка с 10-годишнината от създаването на 

Обществения съвет. 

Конференцията „10 години Обществен съвет към ЦИК – 

анализ на изборния процес и препоръки преди изборите за 

Европейски парламент“  – под това име ще протече конференцията, 

ще бъде в три панела:  

Първи панел: „Местни избори 2023 г. – представяне на 

резултати от изследване на Обществения съвет към ЦИК“. 

Втори панел: „Дискусионни аспекти в изборния процес – 

социологическите изследвания и влиянието им върху избирателя; 

машинно гласуване“. 

Трети панел: „Предизвикателства преди провеждане на 

изборите за Европейски парламент“. 

Конференцията ще се проведе на 21 февруари 2024 г. от 

9,30 ч. до 13,30 ч. в Дома на Европа на ул. „Раковски“ № 124. 
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Общественият съвет ще се радва, ако представител на ЦИК 

има възможност да се включи като говорител в третия панел и да 

представи на публиката предизвикателствата пред Комисията във 

връзка с организацията на предстоящите избори за Европейски 

парламент. Посочват се и потвърдилите участието си в тази 

конференция. 

Колеги, в момента ви го докладвам за запознаване и 

предлагам да обсъдим на работна група как Централната 

избирателна комисия може да вземе участие в отбелязването на 10-

годишнината от създаването на Обществения съвет с тази 

конференция. 

Докладвам ви също от Обществения съвет писмо с вх. № 

ЦИК-12-7/12.02.2024 г., с което ни уведомяват, че днес, 13 февруари, 

от 16,00 ч. ще се проведе редовно заседание на Обществения съвет. 

В тази връзка молят за осигуряване на пропуски на посочените лица, 

на помещение за провеждането му и на стенограф. Надяват се на 

заседанието да присъства член на Централната избирателна комисия. 

Колеги, докладвам ви, че е подписан и представен в ЦИК 

протокол от проведено заседание на Обществения съвет на 

14 декември 2023 г., който трябва да е публикуван в моя папка.  

Предлагам да гласуваме да бъде публикуван на интернет 

страницата на ЦИК в секция „Обществен съвет – протоколи“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания? 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Само не разбрах дали от протоколите 

става ясно с оглед на изпратените от ЦИК указания относно 

спазването на правилата – дали са спазени правилата, за провеждане 

на заседанията? 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви за сведение молба 

с вх. № МИ-11-7/12.02.2024 г. и към нея по електронна поща втора 

молба с вх. № МИ-11-7-1/12.02.2024 г., с която подателят на първата 

молба заявява, че е станала грешка при депозиране на документите в 

ЦИК и моли да не се разглежда първата такава – докладвам го за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател.  

Колеги, с вх. № МИ-22-13 в моята папка е сигнал, постъпил 

от господин        В.            Г., с който той ни обръща внимание, че 

има агитационен материал на сградата на Регионалния музей в 

Плевен. 

Предложението ми е да препратим този сигнал до кмета на 

град Плевен, за да предприеме действия по компетентност. Това е 

писмото, което предлагам да гласуваме. (Реплики.) Директорът на 

Регионалния исторически музей си управлява YouTube канала, така 

че кметът може да го задължи – това е регионален музей, не е 

Министерство на културата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Вторият сигнал, който сме 

получили, е с вх. № 22-11/07.02.2024 г. Сигналът е за 

несъвместимост при провеждането на втория тур на местните избори 

на 5 ноември. Две лица, тоест председател на секционна избирателна 

комисия е бил брат на единия от кандидатите – докладвам за 

сведение. Това са двата сигнала. 

Освен това, в папката“ ЦИК-07-100-5“ имаме получен превод 

от материал, който преди това е постъпил, с вх. № ЦИК-07-100, 

който се отнася до уточнения, свързани с дневния ред на хибридното 

заседание, което ще се проведе на 21 февруари. В момента го 

докладвам за запознаване и ще предложа да определим кой ще ни 

представлява и дали някой въобще ще участва в това заседание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № МИ-04-03-

7/13.02.2024 г. ГД ГРАО ни предоставя данните с резултатите от 

проверката за гласуване в нарушение на електронен носител в ексел 

формат в отговор на наше писмо с искане до тях. 

Получили сме писмо от Националната следствена служба с 

вх. № НС-09-11/13.02.2024 г. във връзка с разследване по досъдебно 

производство с посочен номер и изпълнение на писмени указания на 

разследващ следовател вещо лице да бъде допуснато до документите 

на секция № 325800695 за извършване на експертиза. 

Ще възложим да се осигурят условия за извършване на 

експертиза на документите от гласуването в тази секция на вещото 

лице. 

Колеги, с докладна записка вх. № ЦИК-09-33/12.02.2024 г. се 

предлага изпращане на писмо до министъра на финансите относно 

корекция на техническа грешка в представено разпределение на 

разходите по бюджетни програми за 2023 г. Приложен е 

попълненият макет по Приложение № 2. 

Предлагам да изпратим писмото до министъра на финансите, 

с което да го уведомим за тази допусната техническа грешка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с наше писмо до 

Печатницата на БНБ, с което ги уведомихме за действията, които 

сме предприели за съхранение на изработени за изборите през 

2023 г. ролки със специализирана хартия за бюлетините от машинно 

гласуване, както и искането на Централната избирателна комисия 

един палет с такива ролки да бъде доставен в Централната 

избирателна комисия, сме получили писмо с вх. № МИ-26-

6/06.02.2024 г., че имат готовност и приемат да доставят в ЦИК един 

палет ролки със специализирана хартия от изборите за общински 

съветници и за кметове, изработени по Договор № 26 от 6 октомври.  

В тази връзка предлагам да изпратим писмо до Печатницата 

на БНБ доставката да бъде извършена тази седмица в петък в 

сградата на Централната избирателна комисия с посочен адрес. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо за 

запознаване с вх. № МИ-22-15/12.02.2023 г. във връзка с 

постановено съдебно решение на Върховния административен съд 

по адм. дело № 12297/2023 г. относно изборния резултат в изборите 

за кмет на кметство Батошево, община Севлиево. Кандидат за кмет 
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на село Стоките поставя въпрос, свързан с упражняването на 

активното избирателно право на жителите на селата Попска, 

Тумбалово, с. Валевци, с. Селище, с. Угорелец, с. Купен, които с 

решение на Общинския съвет са присъединени към кметство 

Стоките с оглед на постановеното съдебно решение за с. Батошево – 

за запознаване и обсъждане на работна група. 

Получили сме писмо с вх. № МИ-06-158/12.02.2024 г. от 

община Севлиево. Изпратена ни е информация относно броя на 

избирателите – част първа, част втора, както и за това, че е сключен 

договор с Печатницата на БНБ за изработка на хартиени бюлетини с 

посочен, заявен брой, за първи и втори тур евентуално – за сведение 

го докладвам. 

От община Петрич сме получили – също за сведение го 

докладвам, вх. № МИ-06-124-2/12.02.2024 г., че няма подадени 

заявления за вписване в избирателен списък – част втора, за новия 

избор за кмет на кметство в общината на 10 март тази година. 

В отговор на писмото, което препратихме по компетентност 

на ГД ГРАО, с вх. № ЧМИ-04-03-3/09.02.2024 г. главният директор 

на ГД ГРАО уведомява заявителя с копие до нас, че по отношение на 

възможността за подаване на заявление по електронен път е 

направено необходимото и на интернет страницата на ГД ГРАО е 

публикувана информация във връзка с новите и частичните избори 

за кметове на кметства на 10 март тази година. 

Предлагам ви да гласуваме едно съобщение на нашата 

страница, с което да уведомим всички заинтересовани лица за тази 

възможност. Аз лично съм приятно изненадана от действията на ГД 

ГРАО. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо вх. № ЦИК-00-

35/09.02.2024 г. председателят на Националния статистически 

институт (НСИ) поставя искане да потвърдим официално до края на 

месец февруари необходимостта от предоставяне на данните и през 

2024 г. Става въпрос за информация за средната работна заплата на 

наетите лица по трудово и служебно правоотношение в обществения 

сектор. 

Във вътрешната мрежа е подготвен проект на писмо до НСИ 

относно необходимостта от предоставяне на информация и през 

2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания има ли? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад 

предложението по докладна записка с вх. № ЦИК-09-30/06.02.2024 г. 

Преди стартиране на процедурата за доставка на канцеларски 

материали с оглед на необходимостта от закупуване на необходим 

брой до възлагането и доставката съгласно приложението към 

докладната записка за необходимите канцеларски материали, да 

гласуваме предприемане на посочените действия, както и разход до 

1560 лв. с ДДС. 

Към докладната записка, както и предишния път ви казах, 

има представен контролен лист за извършен предварителен 

финансов контрол. Разбира се, по докладната записка има много още 

да се желае. Липсва информация за конкретни количества – 

налични, с оглед на преценката и приемане на решение при 
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необходимата информация, както и относно предложените фирми, 

към които да се отправи запитване, включително списък със 

спецификациите, които следва да бъдат изпратени, както и 

доказателствата за това. 

Предлагам ви да одобрим да се изпрати запитване до 

посочените фирми за доставка на канцеларски материали по 

приложения списък, за да осигурим необходимите материали за 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

1 (Росица Матева). 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило писмо от ОИК – Тервел, относно изпълнителен лист от 

5 февруари 2024 г. по издадено от Административен съд – Добрич, 

въз основа на влязло в сила на 12 декември 2024 г. решение по 

административно дело.  

Приложен е изпратен в оригинал изпълнителен лист от 

5 февруари, както и копие от банковата сметка на лицето. 

Възложила съм да бъде изготвено предложение за 

процедиране на преписката. Преписката ми е върната с контролен 

лист с изразено становище за законосъобразност да се изплати на 

лицето сумата от 500 лв. въз основа на оригиналния изпълнителен 

лист. 

Предлагам да вземем протоколно решение с оглед 

изпълнителния лист и контролния лист със становище за 

законосъобразност. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпил 

сигнал – докладвам го в тази точка, защото е административна 

преписка според мен, с вх. № МИ-22-14/12.02.2024 г. Сигналът е 

Централната избирателна комисия от          Л. Г. с посочено 

местоживеене и съответно ЕГН. Става въпрос за проверка относно 

спазване изискванията на ЗМСМА във връзка с избрания кмет на 

кметство в село Громшин, община Бойчиновци. 

Предлагам – има и придружително писмо, да препратим 

сигнала по компетентност за процедиране на Общинската 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Следващият аналогичен доклад е с 

вх. № МИ-22-16/13.02.2024 г., като това е молба-сигнал от господин 

Петелов с посочен адрес в село Теплен, община Хаджидимово, 

област Благоевград. Сигналът е адресиран до кмета на село Теплен, 

община Хаджидимово, до ОИК, до председателя на ЦИК и до 

областния управител. Предметът на сигнала отново е за нарушение 

по ЗМСМА, като съдържа и приложения. 
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Колеги, докладвам ви за сведение и не предлагам да го 

изпратим, тъй като, видно и от самия сигнал, е адресирано и до 

компетентната в случая Общинска избирателна комисия. 

Ако има други предложения? Лицето, подало молбата-

сигнал, го е адресирало и до компетентния орган. Към настоящия 

момент това е изцяло в компетенциите на Общинската избирателна 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? Няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № НС-29-

1-1/09.02.2024 г. – писмо от д-р Милка Димитрова, посочила се като 

почетен доцент на Академията за иновации и развитие и управител 

на сдружение „Европейски старт за изследване, противодействие и 

анализ на корупцията“ (ЕСИПАК). 

Колеги, припомням, че по нейно писмо, в което искането 

беше обективирано в пет точки, ние отговорихме с наше писмо – 

изх. № НС-29-2/07.02.2024 г. Сега госпожа Димитрова ни е написала 

писмо, с което ни благодари за своевременния отговор, като сочи, че 

в деветата си монографична книга изследва последните 

парламентарни избори и тези за президент и вицепрезидент. Сочи, 

че може би недостатъчно ясно е задала въпроса си. 

В разработката обстойно е анализирала измененията на 

Изборния кодекс, но интересът й, както посочва в писмото си, е 

конкретен. Моли за информация за всяка партия за тези избори, кои 

НПО или сдружения са набирали кадри за членове на СИК извън 

страната и колко на брой, за да ги провери как са регистрирани, с 

каква дейност, за кои страни са набирани членове, по какви 

критерии, с какво образование и така нататък? Излага интересите и 

компетенциите си, както и сочи, че е била служител на МВР и 

позициите, които е заемала. 

Уважаеми колеги, няколко пъти изчетох писмото и подробно 

ви го докладвах, за да видя как да съдействаме на д-р Димитрова, но 

с оглед и на предишно наше писмо, и въпросите, които поставя, 
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считам, че към момента Централната избирателна комисия не може 

повече от това, което е обективирано в нашето писмо от 7 февруари, 

поради което нямам предложения. Ако някой колега има, да го 

обсъдим. 

В допълнение към доклада ми, обръщам внимание, че в 

писмото от 7 февруари посочихме и целия нормативен ред, където 

ясно е разписано как се назначава секционна избирателна комисия 

извън страната. Тъй като в настоящото писмо се сочат НПО, как ги 

набират, може би с оглед и нормативната уредба, че с българските 

общности на място комуникира Министерството на външните 

работи. Не виждам ЦИК каква информация повече може да 

предостави освен публичната и прозрачната, протоколите и 

решенията ни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

вх. № МИ-06-144/08.02.2024 г. – отговор, който сме получили от 

кмета на община Оряхово, във връзка с изпратено от Централната 

избирателна комисия писмо по повод получен сигнал при нас за 

това, че Общинската избирателна комисия не разполага с условия за 

работа, каквито следва да имат. Припомням ви, че те ни бяха 

сигнализирали, че помещението, в което работят, е разпечатано; 

отнета им е компютърната конфигурация, както и част от 

оборудването. 

Към писмото на кмета е приложена заповед, с която той 

определя помещение за работа на Общинската избирателна комисия 

през мандата, както и място за съхранение на документите, с които 

работи комисията. 

Проведох разговор с председателя на Общинската 

избирателна комисия и вследствие на полученото писмо и 

проведения разговор стана ясно, че компютърът им е върнат, 

проведена е среща между комисията и кмета и към настоящия 
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момент те разполагат с условия да работят през мандата. Докладвам 

това писмо за сведение. 

С вх. № МИ-06-124-3/13.02.2024 г. от община Враца сме 

получили писмо, с което ни информират, че в общинска 

администрация Враца няма подадени декларации от граждани от 

други държави – членки на Европейския съюз, които желаят да 

гласуват в насрочения за 10 март 2024 г. частичен избор за кмет на 

кметство Паволче. Докладвам го за сведение и за приобщаване в 

отдел „Деловодство“ към информацията по този въпрос, свързана с 

провеждане на частичните избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви писмо с вх. № МИ-

06-124-1/09.02.2024 г., с което кметът на община Монтана уведомява 

Централната избирателна комисия, че на територията на кметство 

Горно Церовене, община Монтана, няма подадени заявления и 

декларации от граждани от друга държава – членка на Европейския 

съюз, на съответното приложение от изборните книжа, които желаят 

да бъдат вписани в избирателния списък – част втора. Докладвам го 

за сведение и за приобщаване към информацията по този въпрос. 

Предлагам проект на писмо до „Информационно 

обслужване“ АД с проектен номер 9035 въз основа на искане във 

връзка с образувана проверка в ОД на МВР – Плевен, да се 

представи на технически носител запис от видеонаблюдението в 

посочена избирателна секция със съответния номер от град Плевен, 

община Плевен в произведените на 29 октомври избори за общински 

съветници и за кметове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам още един проект на 

писмо с проектен номер 9044 с малко по-дълъг текст до Окръжна 

прокуратура – Шумен, Окръжен следствен отдел, във връзка с 

поредно писмо, постъпило в Централната избирателна комисия, с 

искане  за достъп до оригинали на страници от избирателен списък 

на една от секциите в изборите за народни представители, 

произведени на 2 април 2023 г. 

Предлагам след запознаване с текста и евентуално 

предложение за корекции да изпратим това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последният ми доклад в тази точка 

е за запознаване – предложение от гражданин от град Карлово с 

посочен адрес и телефон. По-късно ще предложа това писмо да 

остане за сведение, но все пак, тъй като е достатъчно дълго, вътре 

има и проект на, както пише авторът на писмото, бъдеща бюлетина, 

поради което засега го предлагам само за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам вх. № МИ-01-9/12.02.2024 г. Получили сме 

препис от Указ № 27 от 8 февруари 2024 г. на президента на 

републиката, с който е насрочен нов избор за кмет на кметство 

Слана бара, община Видин, област Видин на 23 юни 2024 г. 

Докладвам ви го за сведение и ще бъде публикуван в съответната 

секция на интернет страницата на ЦИК. 

С вх. № ЦИК-11-8/08.02.2024 г. е депозирана молба от            

В. Б., служител на длъжност „счетоводител“ в дирекция 
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„Администрация“ на Централната избирателна комисия, с която 

желае прекратяване на трудовото правоотношение. В молбата е 

посочено „считано от 12 февруари 2024 г.“, а в случай че не бъде 

удовлетворена молбата от тази дата, молбата да се счита за писмено 

предизвестие по смисъла на чл. 326, ал. 1 от Кодекса на труда. 

Колеги, проведох разговор с госпожа     Б.                  и имам 

нейното съгласие трудовото правоотношение да бъде прекратено от 

12 март 2024 г., тоест да бъде отработено предизвестието, така че ви 

предлагам да вземем решение трудовото правоотношение да бъде 

прекратено, считано от 12 март 2024 г. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви с вх. № НС-04-02-

4/31.01.2024 г. писмо от ОД на МВР – Хасково, за предоставяне на 

информация във връзка с досъдебно производство за гласуване на 

2 април 2023 г. в избирателна секция, находяща се на територията на 

Република Турция. 

В моя папка от днес ще видите проект на отговор до ОД на 

МВР – Хасково, с който предоставяме исканата информация за 

гласуването на посоченото лице със съответното ЕГН. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 
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Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

165/13.02.2024 г. е постъпило писмо от ОИК – Калояново, с което се 

иска от Централната избирателна комисия да окаже методическа 

помощ и да изрази становище по казус във връзка с установяване на 

несъвместимост на кмета на кметство село Ръжево, за което 

Общинската избирателна комисия ни уведомява, че е открила 

производство на 21 януари по установяване на несъвместимост. 

Изискала е съответната информация от Териториално поделение на 

НАП и от Областна дирекция „Земеделие“, от които е видно, че 

кметът на кметство Ръжево не е прекратил дейността си като 

земеделски производител. 

Във връзка с това писмо, тъй като съгласно чл. 42, ал. 3 от 

ЗМСМА, когато се установи, че обстоятелствата за прекратяване на 

пълномощията на кмет са налице, Общинската избирателна комисия 

прекратява пълномощията на кмета, тоест това са правомощия 

изцяло на Общинската избирателна комисия. Писмото е в папка с 

мои инициали в днешното заседание. 

Доколкото Централна избирателна комисия е правоприлагащ 

орган и може да изразява становище и да дава методически указания 

единствено по прилагането на Изборния кодекс, предлагам писмото 

на колегите от ОИК – Калояново, да остане за сведение на 

Комисията и следва да упражнят своите правомощия съгласно 

написаното в Закона за местното самоуправление и местната 

администрация при наличие на съответните обстоятелства. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения по тази преписка. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: За сведение и разсъждения в зала – не 

става. Споделям, че това е в правомощията на Общинската 

избирателна комисия, но трябва да им напишем, че след получаване 

на писмото им с посочения изходящ номер, ние им изпращаме 
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документите и в техните правомощия е да се произнесат по случая. 

Толкова! 

След като съм получил допълнително писмо, отговарям, че 

„имате наличната информация към момента, произнесете се! Това е 

във вашите правомощия“! В писмен вид. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други 

предложения! 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Присъединявам се към предложението 

на колегата Чаушев, като нека да добавим и едно изречение, че 

указания как действаме в такива случаи са дадени с решения на 

ЦИК, като посочим номерата им. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други предложения 

има ли? 

Колеги, подлагам на гласуване да изпратим на ОИК – 

Калояново, отговор в смисъла по предложенията на господин 

Чаушев и госпожа Матева. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 7 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 4 (Георги Баханов, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Силвия Стойчева). 

Колеги, предложението не събра необходимото мнозинство, 

така че остава за сведение. 

 

Продължаваме с точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, на 31 януари докладвах 

съобщение от Административен съд – Благоевград, по адм. дело № 

1116/2023 г., с което съобщение ни беше връчена частна жалба, 

подадена от партия „Ред, законност и справедливост“ срещу 
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Определение № 2201, постановено по административното дело на 20 

ноември. 

Припомням, че с това определение Административен съд – 

Благоевград, беше прекратил производството по делото и изпратил 

жалбата на „Ред, законност и справедливост“ срещу решение на 

ОИК – Сандански. 

С това решение са обявени списък А и списък Б във връзка с 

произведените избори за общински съветници, като са подредени 

листите на общинските съветници според получените 

предпочитания.  

Най-напред тази жалба беше подадена в Централната 

избирателна комисия. Тъй като това е решение във връзка с изборен 

резултат, ние препратихме жалбата на Административен съд – 

Благоевград, за разглеждане по компетентност и, както казах, с 

Определение № 2201 делото е прекратено и изпратена отново 

жалбата на ЦИК да се произнесе по подведомственост. 

Централната избирателна комисия е обжалвала това 

определение на Административен съд – Благоевград, като с писмо от 

21 декември 2023 г. частната жалба е изпратена до Административен 

съд – Благоевград, за процедиране. По информация от 

деловодството на Административен съд – Благоевград, все още не е 

процедирана нашата частна жалба срещу това определение.  

Със съобщението, което ви докладвах, ни е даден 14-дневен 

срок за писмен отговор по частната жалба на „Ред, законност и 

справедливост“ и сега ви предлагам да одобрим изпращането на 

отговор на Централната избирателна комисия до Върховен 

административен съд, с което да споделим мотивите в частната 

жалба на партия „Ред, законност и справедливост“ по аргументите, 

които сме изложили в частната жалба на Централната избирателна 

комисия срещу същото определение и да поискаме от Върховен 

административен съд, както бе поискано и в частната жалба на „Ред, 

законност и справедливост“, да бъде отменено това определение на 

Административен съд – Благоевград, и да бъде върнато делото за 
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продължаване на съдопроизводствените действия в 

Административен съд – Благоевград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад е Съобщение, 

получено с вх. № МИ-08-237-1/12.02.2024 г., по адм. дело № 

1119/2023 г. отново по описа на Административен съд – 

Благоевград, аналогичен случай.  

В случая делото е образувано по жалба на ПП ВМРО срещу 

същото решение на ОИК – Сандански, с което е обявен списък А и 

списък Б. Другият състав на Административен съд – Благоевград, 

който разглежда делото – защо не са обединени двете дела нямам 

понятие – този състав на Административен съд – Благоевград, 

отново с Определение от 27 ноември прекратява производството по 

делото и изпраща жалбата на ЦИК за произнасяне по 

подведомственост. Срещу това определение Централната 

избирателна комисия отново е подала частна жалба, с изх. № 21-

12/2023 г. ни е изпратена за администриране в Административен съд 

– Благоевград. Тук в случая съдът ни е дал 3-дневен срок за отговор 

по тази частна жалба и ви предлагам отговор с аналогичен текст на 

този, който току-що гласувахме – да изпратим чрез 

Административен съд – Благоевград, до Върховен административен 

съд, с който да споделим мотивите на частната жалба на ПП ВМРО – 

да бъде отменено определението на Административен съд – 

Благоевград, и върнато делото за разглеждане в Административен 

съд – Благоевград. Надявам се Върховният административен съд да 

даде указания на Административен съд – Благоевград, двете дела, 
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които са срещу едно и също решение на ОИК – Сандански, да бъдат 

второто заведено, присъединено към първото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви Съобщение по адм. 

дело № 195/2023 г. на Административен съд – Добрич, с което ни се 

изпраща Разпореждане № 248/07.02.2024 г. Припомням, че по 

същото дело докладвах на 7 февруари разпореждане за замяна на 

вещите лица. С това разпореждане има отново замяна на 

назначеното вещо лице, което се заличава и се назначава друго вещо 

лице икономист-счетоводител с посоченото име в разпореждането и 

се отсрочва делото за 19 март 2024 г. от 10,00 ч. – за сведение. 

Докладвам ви и писмо от Административен съд – София-град, 

с вх. № МИ-08-220-1/12.02.2024 г. по адм. дело № 10768/2023 г., с 

което ни се изпраща Определение № 1533/09.02.2024 г. на съда, с 

което се задължава Централата избирателна комисия да представи в 

тридневен срок от уведомяването в деловодството на 

административния съд веществени доказателства, а именно посочен 

брой флашпамети от секциите с машинно гласуване на територията 

на Столична община и се посочва допълнителна задача на съдебно-

техническата експертиза, по която следва вещите лица да дадат 

заключение. 

Вчера, след получаване на преписката, съм дала указания на 

директора на дирекция „Администрация“ да се предприемат 

действия за подготовка на всички флашпамети от гласуването на 5 

ноември за кмет на Столична община, като се направи и опис. Това 

следва да бъде извършено в срок до 12,00 ч. на 15 февруари, когато 
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изтича срокът, даден ни от съда, за представяне на тези веществени 

доказателства в Административен съд – София-град. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието. Ще продължим в 15,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – десет членове 

сме в залата, имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка трета: Административни 

преписки. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, едно допълнение към 

писмото до Печатницата на БНБ с искане доставката на ролките да 

бъде извършена в петък, да посочим лице за контакт и да определим 

Р.          Ц. за лице за контакт, както и да го упълномощим да 

подпише приемо-предавателния протокол за Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № МИ-15-

164/12.02.2024 г. писмо от ОИК – Севлиево, с което ни уведомяват, 

че са приели Решение № 216-МИ/08.02.2024 г. на ОИК – Севлиево, в 

условията на чл. 91, ал. 13 от Изборния кодекс относно 

назначаването на секционна избирателна комисия под съответния 

номер в изборите за кмет на кметство Стоките.  
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Приложени са решението, протокол от заседанието, както и 

другата документация. В моя папка от днес ще видите проект на 

писмо до ОИК – Севлиево. 

Моля да се запознаете и ако преценим, да го приемем и да го 

изпратим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания и предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от IT експертите към ЦИК с вх. № МИ-23-18/08.02.2024 г. С 

него ни изпращат проект на график за изпълнение на дейностите по 

договори № 1 и № 2. Графикът беше обсъден на работна група. В 

него са направени няколко корекции, които бяха обсъдени. 

Корекциите са отразени във файла, който е в моята папка. 

Предлагам с протоколно решение да утвърдим графика. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения, или изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в папката на госпожа 

Ганчева има проект на писмо с проектен номер 9049. В него се 

определя дата за среща с Министерството на външните работи, 

както и се очаква да се изпрати списък на хората, които ще 

присъстват на срещата. 
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Предлагам да одобрим този текст и да бъде изпратено 

писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмото, което да изпратим до постоянния секретар на 

Министерството на външните работи, има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте в точка трета. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № МИ-04-02-6-

1/01.02.2024 г. Получили сме в Централната избирателна комисия от 

МВР, Районно управление – Панагюрище, писмо с молба да 

предоставим информация дали посочено лице с три имена, ЕГН и 

настоящ адрес е гласувало в секция в село Долна Махала, община 

Пещера, но не е посочено за кои избори. След това са се свързали с 

деловодството на посочения телефон за уточняване и е получено по 

имейла уточняване, че се касае за изборите за общински съветници и 

за кметове през месец ноември 2023 г. Тъй като става въпрос за 

гласуване на местните избори и информацията относно лицата се 

съхранява в съответната община, предлагам да изпратим писмо до 

кмета на община Пещера по компетентност и до старши 

разследващия полицай, който е направил искането до ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващият вх. № е МИ-14-

2/09.02.2024 г. Кметът на община Хисаря ни моли да издадем 

решение във връзка с предаването на избирателните списъци с 

приложенията към тях, декларации, удостоверения и така нататък, 

от изборите, проведени на 29.10.2023 г. за община Хисаря, 

избирателни секции с посочени номера и кашон с изборни книжа и 

материали, предадени от ОИК – Хисаря, на община Хисаря. 

Необходимо е да се отвори запечатано помещение, да се приберат на 

съхранение посочените изборни книжа. Съгласно наше Решение № 

1750/10.03.2023 г. е направено такова искане до ЦИК.  

Подготвен е проект на решение, с което предлагам да им 

разрешим отваряне на запечатано помещение, както е посочено в 

искането за прибиране на изборните книжа и материали, подробно 

описани в самото искане.  

Колеги, оттеглям доклада за следващото заседание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с обработката на 

списъка на гласувалите в нарушение се установи разминаване в 

данните, които са записани в списъка, изготвен от ГД ГРАО, и 

предоставените заверени копия от съответните страници на 

избирателните списъци по секции за две лица. 

Във вътрешната мрежа има изготвен проект на писмо до ГД 

ГРАО с искане за извършване на проверка и предоставяне на 

информация за тези две лица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Преминаваме към точка пета: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Госпожо Георгиева, заповядайте с Вашите доклади. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

46/31.01.2024 г., допълнено с документи, постъпили на 8 февруари 

2024 г., сме получили искане за изплащане на възнаграждения от 

ОИК – Поморие, за проведени две заседания през месец януари тази 

година. На едното от заседанията комисията е разгледала постъпили 

писма от Постоянната комисия за противодействие на корупцията 

към Общински съвет Поморие и е взела съответни решения. 

На другото заседание предсрочно е прекратила 

пълномощията на общински съветник и е обявила за избран 

следващия от листата на съответната политическа партия. 

Към преписката са приложени всички изискуеми материали. 

Налични са контролен лист и счетоводна справка. 

Сумата е в размер на 1223,60 лв. Предлагам ви да я одобрим 

за ОИК – Поморие. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви с вх. № 

МИ.-27-48/02.02.2024 г. искане за изплащане на възнаграждение, 

постъпило от ОИК – Враца, за дадено дежурство от председател и 

секретар, свързано с дейности относно воденото административно 

дело в Административен съд – Враца, и проведено заседание на 

29 януари тази година, свързано с организационни дейности относно 

предстоящите частични избори на 10 март тази година. 



32 

Предлагам ви да изплатим сумата, която за даденото 

дежурство, е в размер на 159,60 лв. и не предлагам да бъде изплатена 

сумата за проведеното заседание, което е ден преди ОИК – Враца, да 

влезе в активен период по подготовка на частичните избори, за което 

има утвърдено заплащане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, докладвам постъпило искане 

за изплащане на възнаграждение от ОИК – Костенец, с вх. № МИ-

27-207-1/26.01.2024 г. Искането е за дадени дежурства и проведени 

заседания: заседание, проведено на 11 ноември 2023 г. и общо 8 

дежурства, дадени на 6-и, 7-и, 8-и, 9-и, 10-и 13-и, 14-и, 15-и и 17 

ноември 2023 г. 

Преписката е комплектувана с всички необходими 

документи, с контролен лист и счетоводна справка за размера на 

исканите възнаграждения на обща стойност заедно с осигурителните 

вноски 3 790,50 лв. 

Моля да одобрим изплащането им. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? Няма. 

Режим на гласуване, моля. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващото искане е постъпило от 

ОИК – Кюстендил, с вх. № МИ-27-47/01.02.2024 г., за дадени две 
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дежурства на 30-и и 31 януари тази година от председател и секретар 

и на двете дати. 

Приложени са необходимите документи. Наличен е 

контролен лист и счетоводна справка. Стойността заедно с 

осигурителните вноски е 319,20 лв.  

Моля да одобрим изплащането на възнаграждението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № МИ-27-

51/05.02.2024 г. от ОИК – Сливен, което съдържа искане за 

изплащане на възнаграждения на членове на Общинската 

избирателна комисия за периода от 12 декември 2023 г. до края на 

месец януари 2024 г.  

Искането е придружено със справка за дадени общо 5 

дежурства, от които 3 са дежурства, дадени от председател и зам.-

председател, а двете са свързани с процесуално представителство, 

осъществени от член на ОИК. 

Изготвена е счетоводна справка и контролен лист. Общата 

сума е 611,80 лв. 

Предлагам Централната избирателна комисия да одобри 

извършването на това плащане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам и писмо с вх. № МИ-15-

7-4/05.02.2024 г., което съдържа искане за изплащане на 

възнаграждения на членове на ОИК – Мирково. 

Преписката съдържа съответната справка за дадени 

дежурства, както и документи, заверени копия на протокол и на 

решение от проведено заседание на 24 януари 2024 г., дадено 

дежурство на 23 януари и още три дежурства, дадени на 25-и, 26-и и 

29 януари 2024 г.  

На последните три дежурства са участвали: зам.-председател 

и секретар в дежурството на 25 януари, председател и секретар в 

дежурството на 26 януари и председател и зам.-председател в 

дежурството, дадено на 29 януари, докато на първото, дадено на 

23 януари, съгласно изготвената от ОИК справка, са участвали и са 

вършили съответната работа във връзка с предстоящото заседание 

председател, двама зам.-председатели, секретар и един член. 

Изготвена е счетоводна справка и контролен лист, в които не 

е предвидено изплащане на възнаграждение само за посочения член 

на ОИК. 

Предлагам да бъде изплатено възнаграждението на тази 

Общинска избирателна комисия както е приложената в искането 

справка за обща сума, включително и за даденото дежурство на 

23 януари 2024 г. на един от членовете, посочен в съответната 

справка. Общата сума е на стойност 1482, 95 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението на колегата Георгиев? Няма. 

Подлагам на гласуване така направеното предложение.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № МИ-15-

145/05.02.2024 г. искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Тервел. Искането е за изплащане на възнаграждение във връзка с 

осъществено процесуално представителство по дело пред 

Административния съд. 

Преписката е съпроводена със счетоводна справка и 

контролен лист.  

Моля да одобрим изплащането на възнаграждение в размер 

на 86,45 лв. ведно с осигурителните вноски за дадено дежурство от 

председателя на комисията, който е бил упълномощен да се яви на 

делото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам искане за 

изплащане на възнаграждение от ОИК – Борован, с вх. № МИ-27-

240/08.12.2023 г. – бях го започнал, направихме проверка. Трябва 

сега да вземем решение за изплащане на тези искания за дадени 

дежурства и проведени заседания. Не сме го разглеждали преди 

това. 

С вх. № МИ-27-240/08.12.2024 г. ОИК – Борован, иска 

изплащане на възнаграждения за проведено заседание на 11 ноември 

2023 г., на 9 ноември 2023 г., на 30 ноември 2023 г. и на 1 декември 

2023 г. На тях са присъствали председател, четирима зам.-

председатели, секретар и 5 членове, като първите три са по водени 

дела за оспорване на изборни резултати, по които са приемали 

съответни становища и респективно са обжалвали, а на 1 декември 
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2023 г. са прекратявали правомощия на общински съветник и са 

обявили друг. 

Също така се иска изплащане на възнаграждения за дадени 

дежурства на 08.11.2023 г., на 11.11.2023 г., на 13.11.2023 г., на 

14.11.2023 г. и на 29 ноември 2023 г., на които са осъществявали 

процесуални представителства по тези дела, включително и 

подготовка на заседания и предоставяне на документи по искания на 

съда относно разследване, да го наречем най-общо. 

Предлагам да одобрим изплащането на тези искания за 

възнаграждения за заседания и дежурства, като отбелязвам, че има и 

едно искане за дежурство, дадено на 6 ноември 2023 г., но то е в 

онзи срок по наше Решение № 2902/16.11.2023 г., в което става 

въпрос за периода от 7 дни след обявяване на резултатите и това 

дежурство влиза там. 

Предлагам да не се изплати искането им за 6 ноември 2023 г. 

И още един момент към тази преписка – към искането са 

приложени заповеди за командировка, но разходите за пътуване са 

за сметка на държавния бюджет и се изплащат чрез бюджета на 

съответната община. 

Предлагам да одобрим общата сума за изплащане на стойност 

4628,40 лв., като върнем приложените командировъчни на ОИК, за 

да предприемат действията за тяхното изплащане пред съответната 

община. Това е моето предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по направеното предложение. Няма изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението на колегата Чаушев. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Получили сме искане от ОИК – Раднево, с 

вх. № МИ-27-54/06.02.2024 г. за изплащане на възнаграждения на 

председател и съответни членове за дадени дежурства на 
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11.12.2023 г., на 12.12.2023 г., на 13.12.2023 г., на 14.12.2024 г. – 

всичките са по отношение на заведени административни дела и 

броене на бюлетини и предоставяне на такива. 

По преписката има счетоводна справка и съответния 

контролен лист. 

Предлагам да им се одобри изплащането на 

възнагражденията съобразно счетоводната справка на стойност 

611,80 лв. заедно с осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

15 февруари, четвъртък, от 10,30 ч. Благодаря ви, колеги. 

 

(Закрито в 16,20 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


